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 Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K   št. 7/23 

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 13. 9. 2023 s pričetkom ob 14.00,  
ki je potekala v sejni sobi IJS na Jamovi cesti in delno preko portala Zoom 

 
 
Prisotni: M. Gams, J. Pungerčar, M. Štraus P.,  I. Zajc in B. Ženko. 
Odsotnost so opravičili: R. Bevc, B. Črnič, A. Fekonja, A. Gorišek in A. Jazbec. 

 
 

1. Potrditev točk dnevnega reda 
 

Potrdili smo točke dnevnega reda, in ugotovili, da nismo sklepčni. Sklepe, sprejete na tej seji, bodo odsotni 
člani potrjevali naknadno po e-pošti. Predlog M. Gamsa, da uvrstimo novo točko dnevnega reda z naslovom 
»Slabo vodenje sindikata s strani vodstva in obljuba, da bo M. Gams povišal vsem na IJS plače« ni bil izglasovan, 
sklenili pa smo, da podobno točko uvrstimo na naslednjo sejo.  
 
Na predlog in kritiko M. Gamsa, da naš sindikat oz. vodstvo slabo deluje in da nismo poskrbeli za višje plače 
zaposlenih, smo sprejeli:  

 
Sklep 1: Na naslednji seji IO SVIZ/IJS se doda poleg ostalih točk dnevnega reda točka z naslovom »Analiza 
delovanja SVIZ/IJS«. 
 
2. Tekoče zadeve (plačna pogajanja z vlado) 
 
Vladna stran je 28. avgusta prekinila pogajanja s sindikati javnega sektorja, potem ko se niso uspeli sporazumeti 
o podpisu dogovora, s katerim bi kot rok za dogovor o prenovi plačnega sistema in odpravi plačnih nesorazmerij 
določili 15. oktober, za začetek implementacije pa 1. januar 2025. Kako naprej, pa bo odločila vlada.  
 
Vladna stran je sindikatom na pogajanjih tako predlagala enoletni zamik pri začetku izvajanja plačne reforme 
in sočasne odprave plačnih nesorazmerij, kar je bilo sicer načrtovano z začetkom leta 2024. Po uničujočih 
poplavah bo v letu 2024 imela prednost sanacija države, je sindikatom sporočila ministrica za javno upravo 
Sanja Ajanović Hovnik. Kot je vladna stran pojasnila, so poslali sindikatom predlog dogovora s časovnico. 
Pričakovali so, da bodo dogovor parafirali in ga pozneje z vsemi sindikati tudi podpisali, vendar se sindikati s 
predlogom niso strinjali. 
 
Sindikati so na načelni ravni sicer soglašali, da je treba solidarno prispevati k obnovi po ujmah, torej tudi javni 
sektor, vendar pa so postavili določene pogoje, za katere vladna stran ocenjuje, da v tem trenutku nanje ne 
more pristati. 
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3. Solidarnostna pomoč SVIZ-a zaradi poplav v avgustu 
 
Sindikat SVIZ Slovenije je vzpostavil enoten sklad »Solidarni s kolegicami in kolegi«, ki so v avgustovski ujmi 
utrpeli hujšo škode, v katerega se stekajo sredstva in iz katerega bo posebej v ta namen oblikovana komisija 
po temeljiti obravnavi vlog namenjala sredstva za pomoč prizadetim. Komisija bo poskrbela za transparenten 
in pravičen način razdelitve zbranega denarja. Z vsem omenjenim ter vsemi potrebnimi podrobnostmi bomo 
sindikalne zaupnike in članstvo natančno seznanili v prihodnjih dneh s posebnimi obvestili. Predlagali so tudi, 
da posamezni sindikati v sklopu SVIZ-a nakažejo solidarnostna sredstva v ta sklad za pomoč prizadetim v vodni 
ujmi, ki je avgusta močno prizadejala velik del Slovenije. 
 
Sklep 2: SVIZ/IJS bo nakazal solidarnostna sredstva v poseben sklad SVIZ-a »Solidarni s kolegicami in kolegi«  v 
približnem znesku 7 EUR na člana sindikata SVIZ/IJS, kar skupno znese 2.000,00 EUR za pomoč članom SVIZ-a, 
ki jih je vodna ujma letošnjega avgusta hudo prizadela. 
 
4. Izplačilo subvencije za šolske knjige za šoloobvezne otroke  
  
V letošnjem letu smo za subvencijo članom, ki imajo šoloobvezne otroke rojene med 1. 1. 2005 in 31. 12. 2017, 
namenili 7.000 EUR. Znesek 48,00 EUR na šoloobveznega otroka je bil tako nakazan upravičenim članom 6. 
septembra 2023 na njihov transakcijski bančni račun.  
 
5. Jesenski izlet 
 
a) Izlet v Sirmione in Verono z večernim ogledom opere »La Traviata«, ki smo ga pripravili in organizirali 
skupaj s SVIZ OO Ljubljane in okolice, je bil 26. avgusta 2023 na zadovoljstvo vseh udeležencev uspešno 
realiziran. 
 
b) Ker v spomladanskem času nismo izvedli izleta, smo članom predlagali, da se udeležijo enega od dveh 3-
dnevnih izletov po Italiji, ki jih je agencija pripravila posebej na nas. Ker se na nobenega od razpisanih izletov 
ni prijavilo zadostno število članov (vsaj 15 oseb) tridnevni izlet ne bo organiziran.  
 
c) Ponovno bomo skušali organizirati izlet, povprašali bomo članice in člane, ki radi potujejo, naj določijo 
destinacijo, da ga lahko tudi izvedemo.  Izlet bo organiziran, če se bo prijavilo zadostno število oseb (vsaj 15). 
 
6. Razno 
 
a) Prejeli smo prošnjo za izplačilo solidarnostne pomoči kolegici, ki je v letošnjem letu zaradi ujm utrpela 
veliko škode, da se ji dodelijo nepovratna solidarnostna sredstva.  
 
Sklep 3: Kolegici se zaradi ujm, ki so močno prizadele njeno družino, dodelijo nepovratna solidarnostna sredstva 
v višini 400,00 EUR. 
 
b) Zaradi julijskih in avgustovskih ujm smo tako skupno prejeli dve prošnji za izplačilo nepovratnih 
solidarnostnih sredstev. V letošnjem letu smo doslej nakazali 4 subvencije nepovratnih solidarnostnih sredstev. 
 
c) Pričeli smo s pripravami na novoletno obdarovanje malčkov naših zaposlenih. Kot vsako leto bomo imeli 
dogodek v Peterlinovem paviljonu, predvidoma v soboto, 9. decembra 2023.  
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č) Ponovno se kaže interes zaposlenih na IJS za cepljenje proti gripi in nekaterim drugim obolenjem. Ko bo 
znanih več podatkov, bomo zaposlene obvestili o datumu cepljenj.  
 
 
Seja je bila končana ob 16.00. 
Sejo je vodil: J. Pungerčar.     Zapisnik pripravila: M. Štraus P. 
         Zapisnik pregledala: J. Pungerčar  
 
Ljubljana, 4. 10. 2023 
 
Poslano:  - članom IO SVIZ/IJS 
   - članom NO SVIZ/IJS  
  - vodstvu IJS  


